



Svenska Gårds- och Vallhundsklubben

Datum: 2024-05-06

Plats: **Digitalt via Zoom**

Närvarande: Annelie Karjalainen, Linda Hedebratt, Krister Esping, Amilia Wisell-Helin, Stefan Erntsson, Pia Wihlborg, Monica Widh

Frånvarande: Inga

§ 26 **Mötet öppnades:**

Ordförande öppnade mötet, kl 19:09.

§ 27 **Val av justerare:**

Mötet beslutade att välja Amilia Helin att justera mötet.

§ 28 **Fastställande av dagordning:**

Mötet beslutar att godkänna föreslagen dagordning.

§ 29 **Beslut per capsulam:**

Inga Capsulam beslut har fattats.

§ 30 **Beslut via AU:**

Inga AU beslut har fattats.

§ 31 **Godkännande av föregående mötesprotokoll:**

Inga protokoll att godkännas, föregående mötesprotokoll är under arbete och kommer beslutas vid nästa möte.

§ 32 **Inkommen post/skrivelse:**

Gick igenom inkommen post/skrivelser.

§ 33 **Utgående post:**

Gick igenom utgående post/skrivelser.

§ 34 **Uppföljning av uppdragslistan:**

Gick igenom uppdragslistan och uppdaterade, se bilaga.

§ 35 **Rapporter:**

a) Ordförande:

Det var ett bra Årsmöte och vi slapp onödiga diskussioner. Protokollet har dröjt lite pga några justeringar

b) Kassören:

Avvaktar konstituerande protokollet och tar hand om betalningar mm fram tills att Siv tar över. Har likvida medel på 189 tkr. Gick igenom fakturor som behöver godkännas för att kunna betalas. Krister skickar ut ersättning från andelen av vinst vid utställning och domarkompendierna. SGVK svarar för hanteringen av startavgifter för Rasspecial för Shapendoes.



Svenska Gårds- och Vallhundsklubben

- c) Avel-och-hälsokommittén:
Har varit på kurs, som var väldigt bra. Diplomerade avelsfunktionärer.
Rekommenderar att fler i styrelsen skall gå framöver. Kvar att svara på enkäten.
- d) Prov- och tävlingskommittén:
Fortsätta titta på Allraoundhunden.
- e) Utställningskommittén:
Har fått flyttat lite valpar för att jämna ut på utställningen i Örebro. Torsdag 9:e i Örebro. 85 hundar anmälda. Krockar tyvärr med Utställning i Roskilde därav färre anmälda detta år. Krister försöker få tag i arbetet från Kristina för att slippa göra om allt från början. Viktigt att vi får ihop ett bra arbete för att få tag i domare och agerar professionellt utåt.
- f) Webbmaster:
Får bjuda in Carola till nästa möte.
- g) Sponsoransvarig:
- h) Fodax som sponsorer som vi fått tag i. Har blivit lite krock med 2 foder. Vi arbetar vidare. Varit i kontakt med Agria för att få till ett samarbetsavtal och kan vara intresserad av att ha möte med respektive rasklubb.
- i) Rasklubbarna:
SERRA skall ha ett sista möte för att lägga ner klubben. Behöver få fram resultat och balansrapport. Klubben arbetar med att få till de praktiska detaljerna.

§ 36

Punkter för beslut:

- a) Svara på skrivelsen om översättning Rasstandard Mudi.
Vi beslutar att svara Mudi – Pia tar fram en skrivelse.
- b) Svara på remissen gällande Delegering av Rasansvar.
Styrelsen beslutar att Stefan och Pia skriver ihop ett svar angående Delegering av rasansvar.
- c) Utvärdering av RAS.
Styrelsen beslutar att respektive rasklubb skall utvärdera RAS inför kommande Årsmöte varje år, senast 31 januari.

§ 37

Övriga frågor:

Inga övriga frågor.

§ 38

Nästa möte:

Måndag den 3 juni kl. 19.00 via Zoom.

§ 39

Mötets avslutande:

Ordförande förklarar mötet avslutat kl 20.42.

 Annelie Karlsson Karjalainen

 Amilia Wisell Helin

 Pia Wihlborg